
Møteprotokoll

Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg
Møtested: Teams-møte
Dato: 28.04.2021
Tid: Kl. 17:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Kenneth Halleland AP
Ruth Mariann Hop AP
Geir Aarvik FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Inge Jacob Ekornsæter H
Lillian Levik Løndalen KL
Susan Elin Borg KL
Yngve Eriksen KRF
Anne Grete Hegerland Naley SP

Møtenotater:
Møtet starter med følgende orienteringer fra kl. 17.00:
- Inn på Tunet v/Ynskje Kaldheim og Arne Hatløy
- Orientering om koronasituasjonen v/kommuneoverlege Katrine Marie Haga Nesse
- Orientering i forbindelse med sak 010/21 Barneverntjenesten – tilstandsrapport v/barnevernsleder
Jakob Bråtå
- Orintering vedrørende helsestasjon v/Tore Skeie

Virksomhetsleder Tore Skeie besvarte også spørsmål som Hop (Ap) stilte i forrige utvalgsmøte
vedrørende innhenting av tapt konsultasjon som skulle vært tatt med 2 og 4-åringene ved
helsestasjonen på Åkra, samt hva kommunen gjør for å fange opp foresatte som ikke møter på
konsultasjon, som tidligere ville blitt meldt til barenvernet, og hvilke tanker har administrasjonen i
forhold til å klare å unngå at disse barna går under radaren i forhold til omsorgssvikt.

Virksomhetsleder Tore Skeie viste til at det har vært en krevende periode for helsestasjontjenesten i
denne pandemisituasjonen. Skeie viste til den fantastiske innsatsen som er vist av de ansatte. Flere
av konsultasjonene er imidlertid tatt igjen, og det er gode planer for å ta igjen dette etterslepet, man
har imidlertid måttet foreta prorietering ut fra hva som bør, kan og/eller skal gjennomføres ut i fra
nasjonal veileder. Da fanger man også opp disse tilfellene som Hop (Ap) viser til. Det er gode
prosedyrer på foresatte som ikke møter til konsultasjon. Skeie viste også til at det er et godt
samarbeid med blant annet barnehagene.



Side 2 av 7 

 

 
Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. Sakliste deretter godkjent.  
 
Hop (Ap) foreslo følgende personer til å underskrive møteprotokollen sammen med møteleder:  
Susan Borg (KL) og Inge Jacob Ekornsæter (H).  
 
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
 
Møteslutt:  19:48 
 

 

 

Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

010/21 Barneverntjenesten - tilstandsrapport  

011/21 Samlokalisering av jordmortjenesten  

012/21 Samlesak for referatsaker  

006/21 Forebygging av hatefulle ytringer og trusler rettet mot politikere 

og andre samfunnsdebattanter 

 

007/21 Budsjettoppfølging per februar  

008/21 Årsmelding 2020 for pasient- og brukerombudet i Rogaland  

013/21 Samlesak for spørsmål  
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010/21 Barneverntjenesten - tilstandsrapport 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 

Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 27.04.2021 - 014/21 

 
 

Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

27.04.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Sak 14/21 ble behandlet før sak 12/21. 
Kommunalsjef Nora Olsen-Sund orienterte og svarte på spørsmål. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

RFM - 014/21 Vedtak: 

 
 

Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

28.04.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 010/21 Vedtak: 

 

Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

 

 

011/21 Samlokalisering av jordmortjenesten 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
 

·  Jordmortjenesten i Karmøy kommune samlokaliseres.   
·  Det startes planlegging av samlokalisering av jordmortjenesten sentralt på øya i 
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Kopervik/Bygnesområdet. 

 
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 27.04.2021 - 011/21 

 
·  Jordmortjenesten i Karmøy kommune samlokaliseres.   
·  Det startes planlegging av samlokalisering av jordmortjenesten sentralt på øya i 

Kopervik/Bygnesområdet. 

·  Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne vil at dersom sentralisering gjennomføres at 
sårbare grupper oppsøkes eventuelt at jordmor disponerer kontor ved de tidligere 
oppmøtestedene. 

 
 
 

27.04.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Kommunalsjef Nora Olsen-Sund orienterte og svarte på spørsmål. 
Budal foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne vil at dersom sentralisering gjennomføres at sårbare 
grupper oppsøkes eventuelt at jordmor disponerer kontor ved de tidligere oppmøtestedene. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunalsjefens forslag til 
vedtak med Budals tilleggsforslag. 
 

RFM - 011/21 Vedtak: 

 
·  Jordmortjenesten i Karmøy kommune samlokaliseres.   
·  Det startes planlegging av samlokalisering av jordmortjenesten sentralt på øya i 

Kopervik/Bygnesområdet. 

·  Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne vil at dersom sentralisering gjennomføres at 
sårbare grupper oppsøkes eventuelt at jordmor disponerer kontor ved de tidligere 
oppmøtestedene. 

 
 
 

28.04.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Borg (KL) fremmet forslaget til nytt punkt 3 i tråd med innstilling fra råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
Forslaget fremsatt av Borg (KL) enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 011/21 Vedtak: 
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·  Jordmortjenesten i Karmøy kommune samlokaliseres.   
·  Det startes planlegging av samlokalisering av jordmortjenesten sentralt på øya i 

Kopervik/Bygnesområdet. 

·  Ved sentralisering oppsøkes sårbare grupper eventuelt disponerer jordmor kontor ved de 
tidligere oppmøtestedene.  

 
 

 

 

012/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

28.04.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 
 

Behandling 

 
 

HHO - 012/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etteretning. 
 
 

 

 

006/21 Forebygging av hatefulle ytringer og trusler rettet mot politikere og 

andre samfunnsdebattanter 
 

 

 

28.04.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Til etterretning.  
 

HHO - 006/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

007/21 Budsjettoppfølging per februar 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy formannskap tar budsjettoppfølging per februar til orientering.  
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27.04.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Tatt til orientering. 
 

RFM - 003/21 Vedtak: 

 

 

28.04.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Til etterretning.  
 

HHO - 007/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

008/21 Årsmelding 2020 for pasient- og brukerombudet i Rogaland 
 

 

 

28.04.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Til etterretning.  
 

HHO - 008/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

013/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

28.04.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

 

1. Borg (KL) stilte spørsmål vedrørende interkommunal legevakt; 

 

Orientering om prosessen for interkommunal legevakt., foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 

Karmøylista ønsker en redegjørelse/orientering i arbeidet med interkommunal legevakt. 
Hvor langt har administrasjonen kommet i arbeidet? Hvilke økonomiske konsekvenser vil det få for 
Karmøy at flere kommuner har trukket seg fra prosjektet? 
Når forventes det at kommunestyret vil få framlagt en sak på dette? 
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Karmøylista 
Susan Borg og Lillian Levik Løndalen 

 

  
Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, viste til at arbeidet med interkommunal legevakt 
har stått i bero siden 2019 grunnet at man har vntet på avklaringer rundt Haugaland brann og 
redning IKS. Deter jo et nytt beredskapssenter man har planlagt, som den interkommunale 
legevakten skal være en del av.  Nå er arbeidet med interkommunal legevakt såvidt startet opp igjen 
hvor man ser på konseptet for interkommunal legevakt på ny for å se hvordan det kan utformes 
ettersom noen aktører har trukket seg. I tillegg er det drifstmodellen ma må se på. Det er vanskelig å 
si noe om de økonmiske konsekvensene det har at flere aktører har trukket seg, da det nettopp er 
det det jobbes med nå i forhold til driftsmodell og bygg. Det er driftskonstandene som vil variere 
mest. Etter planen skl det komme en sak om dette høsten 2021.  
 
2. Levik Løndalen (KL) ba om at man utreder de eldste boligene for psykisk utviklingshemmede i 
forhold til universell  utforming, herunder om byggene er i henhold til de krav som stilles til universell 
utforming. Det er ønskelig at det kommer en sak til neste møte hvor man kartlegger disse byggene og 
i saken da komme med eventuelle tiltak.  
 
Hop (Ap) støttet Levik Løndalen (KL) og ba om at administrasjonen legger frem en sak om dette til 
neste hovedutvalgsmøte.  
 
3. Halleland (Ap) ba om status på seniorlandsbyen på Spanne.  
 
Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, orienterte om at det er blitt jobbet med denne 
saken over tid. Det som må løses før man kan gå videre med saken er den pågående 
ekspropriasjonsprosess. Det er benyttet ekstern advokat i denne prosssen, og det er utarbeidet en 
skjønnsbegjæring. Det e imidlertid ikke kommet inn et tilsvar fra grunneiers advokat. Dette håper 
man kommer ila. mai måned.  Det blir fastsatt en pris i retten gjennom et skjønn. Dette skjer nok ikke 
før etter årskiftet. Før dette har skjedd er det vanskelig å jobbe videre med helt konkrete tiltak. Det vi 
kan si er at det er vedtatt i investeringsprogrammet at det ligger midler inne for 60 nye heldøgn 
omsorgsplasser i perioden 2025-2027. Dersom man får avklart dette med ekspropriasjon kan det bli 
sattt i gang et større arbeid i forhold til selve utformingen av arealet på spanne. Det kommer trolig et 
notat vedrørende dette til formannskapet i neste uke.  
 
  
4. Hop (Ap) viste til at statsforvalteren har mottatt 2,3 millioner kroner som skal fordeles på 
kommuner som samarbeider resturanter om billige middager for hjemmeboende eldre, dette i 
forhold til ensomhet etc. Det er ønskeilig på støtte opp om et arbeid osm gjør at aldre 
hjemmeboende kan spise sammen. Fristen er 5. mai.  Hop (Ap) stilte spørsmål ved om Karmøy 
kommune har søkt om midler.  
 
Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund, orienterte hovedutvalget om at 
folkehelsekoordinatoren og nærringssjefen jobber med dette.    
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